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Abstract (en)
[origin: US5012743A] Low-recoil projectile with high stopping power, essentially made of at least two components, i.e. a hollow casing (2) made of
a hard material and a core (3) made of a rigid material having a lower density than the casing (2) characterized in that the proportions of the lengths
of the constituent parts of the projectile are: for the head (4), between 1.5 and 3 times the caliber dimension, for the cylindrical part (5) between 0.7
and 2 times the caliber dimension, and for the rear conical part (6) between 0 and 1 times the caliber dimension, the ratio 1/d (length versus caliber
dimension) being situated between 2 and 3 and the center of gravity (7) of the projectile being situated in said cylindrical part of the projectile.

Abstract (fr)
Projectile à faible recul et haut pouvoir d'arrêt, substantiellement constitué d'au moins deux pièces, notamment une enveloppe creuse (2) en une
matière dure et un noyau (3) en une meatière rigide de densité plus faible que l'enveloppe, caractérisé en ce que les proportions des longueurs des
parties constitutives du projectile sont: pour l'ogive (4), entre 1,5 et 3 fois la dimension du calibre, pour la partie cylindrique (5) entre 0,7 et 2 fois
la dimension du calibre et pour la partie conique arrière (6) entre, 0 et 1 fois la dimension du calibre, le rapport l/d (longueur sur la dimension du
calibre) étant situé entre 2 et 3 et le centre de gravité (7) du projectile étant situé dans ladite partie cylindrique du projectile.
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